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• INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(im i ę i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 26.10.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z wykonaną inwestycją w parku w Sławięcicach proszę o kontakt z firmą która · 

wykonała inwestycję i zgłoszenie prośby o uzupełnienie nawierzchni ścieżek oraz ich 

ponowne utwardzenie. 

Proszę również o przegląd: 

_ mocowań ławek do fundamentów gdyż w kilku miejscach brakuje wszystkich śrub 

- przegląd oświetlenia gdyż dwie lata;nie już nie świecą 

_ przegląd tablic informacyjnych gdyż w informacjach na nich zawartych są błędy 

Proszę również o infonnację na jaki czas park objęty jest gwarancją i czy są dalsze plany 

rewitalizacji parku (miejsce byłej strzelnicy 7). 

(podpis) 


